



**ACTA DEL CONSELL DE BARRI DE FONT DE LA GUATLLA**

Data: 05 de juliol de 2016. 19h

Lloc: C. Cívic Font de la Guatlla (C. Rabí Rubén, 22-26)

**Persones assistents:**

Laura Pérez Castaño, Regidora del Districte  
Lluís Maté, Vicepresident del Consell de Barri  
Albert Deusedes, Conseller del Barri  
Xavier Farré, Conseller Tècnic del Districte

**Consellers/es:**

Domingo Alonso, BEC  
Marta Alonso, ERC  
Georgina Lázaro, CDC  
David Labrador, C's  
Lluïsa Pahisa, CUP  
J.A. Calleja, PPC

**Entitats i veïns:**

Elisabeth Ventura, Jam Session  
Julià Carrasco, AA.VV Font de la Guatlla  
Jesús Garcia, AA.VV Font de la Guatlla  
Leonard Ferran, AA.VV Font de la Guatlla  
Yolanda Albiol, AA Afectats Turó de FG  
Estel Fernández, AA. Afectats Turó de FG  
Oscar Julià, AA Afectats Turó de FG  
Emiliano Duch, AA.VV Font de la Guatlla.  
Carles Rodríguez, veí registrat Comissió Seg.  
Ignacio Irazoqui, veí registrat Comissió Seg.  
Jesús Mercadal, veí registrat Comissió Seg.  
Jordi Tarradell, veí registrat Comissió Seg.  
G. Urbana: policia comunitària

**Total assistents: 52 persones**

**Ordre del dia**

1. Aprovació si s'escau de l'acte anterior
2. Elecció representant d'entitats al Consell Ciutadà
3. PAD Districte
4. Activitats productores de contaminació acústica
5. Informacions diverses (la Pèrgola, taula de mobilitat)
6. Torn obert de paraules



## **1. Presentació**

Lluís Maté, Vicepresident del Consell de Barri, dóna la benvinguda a les persones assistents i presenta a Laura Pérez, la nova regidora del Districte.

Laura Pérez es presenta i destaca l'honor de ser al 1r Consell de Font de la Guatlla com a Regidora. Informa que l'ampliació de l'equip de govern amb l'entrada del PSC ha suposat canvis a nivell d'àrees de l'Ajuntament, amb l'ampliació de 4 regidors/es, i de districtes. En el cas de Sants-Montjuïc explica que Jaume Asens continuarà amb la seva tasca a la Tinença d'Alcaldia mentre que ella agafa el relleu provinent de les Corts, que s'han sumat 2 consellers i que es farà el relleu de Domingo Alonso per Albert Deusedes en aquest barri, amb la idea de reforçar la presència al territori. Ja no tenen un marge de 100 dies però el fet que no sigui un canvi de govern sinó una ampliació facilitarà la continuïtat, ja que tot l'equip tècnic continua. Agraïx a Domingo Alonso la seva tasca durant aquest any i desitja a l'Albert Deusedes que aquest canvi sigui el més profitós possible. Com a Regidora ha passat uns dies molt intensos amb la Fira d'Entitats i l'inici de les festes majors, on ha estat en contacte amb els veïns/es i els temes que més els afecten: equipaments, el soroll i la mobilitat degut a la ubicació del barri a la muntanya. A continuació fa un petit resum d'altres temes:

- L'activitat a la muntanya, les pràctiques d'autoescoles, etc. afecten a la mobilitat i per això avui s'ha volgut posar a l'ordre del dia. S'ha de poder objectivar i aprofundir en les arrels del problema per tal de poder planificar de cara a l'any vinent, reduir el conjunt d'activitats que es fan a la muntanya i posar mesures de control davant els equipaments que més afecten.
- PERI: Aquestes primeres setmanes s'ha rebut una sol·licitud de Salvem el Turó i es va fer una primera trobada, alineats amb la prioritat de revisar el PERI. Cal establir com dignificar l'espai, ja que la seva afectació ha acumulat urbanitzacions provisionals i generat greuges en la vida dels veïns/es. També es farà una Taula de treball amb departaments tècnics i entitats que analitzi la realitat, les oportunitats de revisió i les possibilitats de desafectació. A part es faran intervencions específiques en l'espai de l'esplai turons, fent l'arranjament del sostre i del que pugui estar afectant als seus usuaris, majoritàriament infants. La millora de l'espai ha de ser un dels reptes i es treballarà de manera conjunta. També s'esmenta el tema de la catalogació de Can Cervera per dignificar l'espai.
- Creació d'una Taula de mobilitat per resoldre temes històrics pendents, ja que la mobilitat està molt marcada per les activitats de la zona i no tant per les necessitats dels veïns/es. La Taula, que ja ha començat a treballar i es reprendrà al mes de setembre, treballarà i analitzarà la mobilitat dels veïns/es, el bus de barri i les possibilitats que es poden implementar juntament amb els responsables de l'àrea de Mobilitat.
- Calendari d'obres previstes: a l'anterior Consell de barri es van mostrar fotografies de la remodelació de les parets i mitgeres del solar de la Pèrgola i es va parlar de la seva titularitat pública. És un solar recuperat i ara s'està en condicions de tirar endavant el pla de remodelació. En principi s'executaria l'obra entre desembre i gener amb un pressupost aproximat de 150.000€. La remodelació de l'Esplai Turons està al voltant dels 60.000€. Es comenta que la llista és més llarga però aquests són els principals temes.

Albert Deusedes recorda que el PSC s'ha incorporat al govern de la ciutat i dels districtes. Fins ara hi havia 6 consellers de Districte (BeC) i ara es sumen 2 del PSC. A partir d'ara serà conseller del barri de Font de la Guatlla, i també d'esports i de les polítiques de persones amb discapacitat. Agraïx la feina feta per Domingo Alonso i la facilitat i transparència en el traspàs. Finalment, destaca que s'esforçarà i donarà resposta al perquè es poden o no es poden fer les coses. Domingo Alonso s'acomiada com a Conseller del barri, destacant que ha estat un plaer i informa que continuarà sent part de l'equip de govern del Districte i està a la seva disposició.

## **2. Aprovació si s'escau de l'acta anterior**

Lluís Maté proposa que sinó hi ha cap esmena al llarg del Consell, l'acta es donarà per aprovada a la finalització d'aquest.



Carles Rodríguez recorda que en l'últim punt de l'acta anterior es proposava que en propers consells primer es revisés l'acta i el que s'ha fet o no s'ha fet, i el Regidor Jaume Asens va respondre que era una bona metodologia. Pregunta a la Regidora si es continuarà amb aquesta proposta, ja que sinó els temes queden penjats. Albert Deusedes respon que avui no es pot donar resposta als punts i proposa que la Comissió de seguiment entomi el seguiment dels temes que surtin al Consell de barri i n'informi al següent Consell. Ho proposa perquè hi ha més Comissions de seguiment que Consells i es reuneixen més sovint.

Carles Rodríguez recorda alguns dels temes de l'anterior acta: sobre la línia de bus per Manso es respon que s'hi està treballant en la taula de mobilitat que es va reunir l'altre dia. Sobre el pipi can es respon que se'n va prendre nota i se'n fa seguiment. Sobre les pilones per evitar l'estacionament a la Font Màgica es respon que encara no s'ha fet i sobre la banda sonora al paviment en la cruïlla del Caixaforum es respon que s'ha traslladat a la taula de mobilitat. Carles Rodríguez pregunta si es farà el seguiment d'aquests temes i Albert Deusedes respon que sí, es va prendre nota per fer-ne el seguiment. Xavier Farré també considera que la Comissió de seguiment ha de servir per fer un retorn dels temes. Un veí considera que en el Consell de barri també s'hauria de fer el seguiment i donar informació sobre com han evolucionat les demandes. Xavier Farré creu que serà poc operatiu a la llarga, perquè hi ha temes que segueixen vius entre consells i s'hauria d'anar repetint. El veí opina que el seguiment diari està molt bé que el faci la Comissió de seguiment però en el Consell de barri creu que caldria fer el retorn. Albert Deusedes està d'acord, es farà el seguiment.

### **3. Elecció representant d'entitats al Consell Ciutadà**

Lluís Maté, Vicepresident del Consell de Barri pregunta si hi ha candidats/es per representar les entitats al Consell Ciutadà. L'AAVV Font de la Guatlilla – Magòria presenta al Sr. Julià Carrasco.

Carles Rodríguez pregunta qui compona el Consell Ciutadà del Districte i es respon que són entitats i ciutadans/es registrats. Els ciutadans s'escullen aleatòriament a través del padró: es va demanar la informació per fer una selecció aleatòria de la ciutadania del Districte de Sants-Montjuïc, fent una cribratge per edat, gènere i barri. S'envia una carta a les persones aleatòriament escollides i si la resposta és afirmativa passen a formar part del Consell (mètode verificat pel secretari del Districte). Actualment s'està escollint als Consells de barri els representants d'entitats. Carles Rodríguez pregunta si l'elecció de les persones del barri ja està feta i es respon que sí, és informació pública. Pregunta quines entitats hi ha i es respon que aquelles entitats que hagin rebut la Medalla d'honor de la ciutat o del Districte, entitats de 2n grau, el Vicepresident dels consells de barri i sectorials i els representants dels grups polítics. Carles Rodríguez demana una relació de les persones que formen part del Consell ciutadà i es respon que d'acord, es mirarà tenint en compte la protecció de dades.

Elisabeth Ventura comenta que ella hi anava com a entitat Salvem la Música però es sent representada per l'AAVV i retira la seva candidatura perquè ja hi ha anat 5 anys. Pregunta per què a Font de la Guatlilla només hi ha 1 persona representant quan per exemple a Poble-Sec n'hi ha 4. Es respon que depèn del nombre d'habitants. Un veí considera que caldria mirar més criteris a part de la població. Xavier Farré respon que és interessant posar sobre la taula els criteris i les funcions del Consell ciutadà i que tothom sàpiga què fa i què podria arribar a fer.

Un veí s'absté i ho justifica per la manca d'informació. No havent-hi més candidats s'aprova que Julià Carrasco sigui el representant d'entitats al Consell Ciutadà, qui explica que fa poc que està a l'AAVV i li ha agradat el seu tarannà. Menciona a Leonard Ferran, persona que treballa en les problemàtiques del barri, i comenta que ha vist inquietud en l'Associació i que té interès en resoldre les problemàtiques de tot el barri.

### **4. PAD Districte**

Xavier Farré presenta el Pla d'Actuació del Districte, que es fa a cada mandat i fixa les prioritats que el govern tindrà durant els propers anys. Després que el govern presentés un document amb les seves prioritats, s'ha obert un procés participatiu a través dels Consells de barri, debats



presencials i la plataforma web. Els resultats es van bolcar a la web, on la gent hi va poder donar suport. A continuació s'explica el més destacat:

- En el conjunt de la ciutat: 22.600 usuaris registrats, 10.300 propostes i aquestes compten amb uns 156.000 suports
- Al Districte es van recollir 682 propostes, que s'han agrupat en 108 actuacions que contenen 498 propostes.
- S'han descartat 84 propostes per manca de pressupost, de competències o perquè eren massa ambiciosos o molt generals.

Les propostes no només són de Font de la Guatlla sinó també de les diferents àrees de ciutat que afecten al barri, recull fet també a partir de la proposta de l'AAVV. Ara s'està tancant el document i es parlarà amb els diferents grups polítics per tal de buscar suports per la seva aprovació. A continuació es fa un resum de les propostes més destacades:

- Actualització i conclusió del PERI del Turó
- Incrementar el nombre d'educadors al carrer al Districte. S'explica que són persones formades en educació social que intervenen a l'espai públic per gestionar determinades situacions en casos d'incivisme i inseguretat als barris, per exemple mediant amb joves que fan botellon, per tal de treballar més enllà de la GUB.
- Recolzar i fomentar les associacions
- Pla per reforçar la implicació en els òrgans de govern i participació del Districte
- Pla de comerç
- Millora vorera de Sant Fructuós
- Plans de mobilitat i de transport públic
- Dotar el barri d'un trajecte de bus
- Pla d'equipaments del districte
- Urbanitzar i obrir Can Batlló a la Gran Via, especialment permeabilitzar des de l'altra banda que és molt propera a equipaments i serveis
- Establir un pla de millora i arranjament dels carrers del barri, incloent també el soterrament de línies aèries
- Aconseguir espais per equipaments al barri
- Rehabilitació de la Masia de Can Cervera
- Reduir les desigualtats a través de l'atenció educativa prioritària en sectors en risc d'exclusió
- Dotar el barri d'un trajecte de bus
- Elaboració d'un protocol d'actuació per limitar la contaminació acústica al barri
- Acabar camí escolar pendent de Font de la Guatlla
- Arranjar l'edifici del carrer Dàlia 14
- Revisar el reglament dels consells de barri

Finalment es recorda que aquestes no són totes les propostes sinó que s'ha fet un resum que es detallarà més endavant. A part hi ha temes del PAM de ciutat molt interessants per la millora de la ciutadania que afecten al barri. El procés segueix viu a l'espera de parlar amb els diferents grups polítics. A continuació s'obre un torn de paraules:

- Jordi Tarradell pregunta quan es veurà fet realitat i si la Comissió de seguiment en tindrà informació. Es respon que això és un procés viu, hi ha coses que s'estan treballant encara i per això no està tancat. S'espera tenir un document tancat a finals de setembre però cal veure la disponibilitat pressupostària vinculada disponible en els propers anys.
- Carles Rodríguez recorda que en l'última reunió de la Comissió es va demanar l'estat d'elaboració del PAD. Albert Deusedes respon que encara no es tenia i que es va quedar que se'n parlaria al Consell, així que avui s'han explicat els enunciats i es tindrà un document elaborat més endavant, a falta de negociar-ho amb partits, el procés d'al·legacions, etc.
- Ignacio Irazoqui considera que hi ha alguns temes que mai apareixen com els equipaments específics per gent gran. Suposa que la proposta d'obrir un espai familiar a la ludoteca i el



tema del casal estan inclosos, i demana una confirmació que aquests temes estan en l'apartat del pla d'equipaments. Xavier Farré respon que l'objectiu primer és intentar aconseguir espai ara mateix, ja que no hi ha espai físic per construir res. Ignacio afegeix que hi ha una certa carència a considerar les necessitats de la gent gran mentre que és el percentatge de població més elevat. Per tant proposa corregir la inexistència d'un equipament específic o casal per la gent gran i també adequar les tarifes dels cursos i activitats de les entitats del Districte que contemplin una quota de rebaixa per la gent gran. Xavier Farré respon que el tema del preu no és competència del Districte i per tant s'ha derivat a ciutat. Sobre el casal s'ha de veure l'esforç econòmic que requereix i com es pot fer, però per exemple el bus de barri, que és en gran part per la gent gran perquè són els que tenen menys capacitat de mobilitat, també és molt important. S'ha de decidir i prioritzar. Ignacio comenta la necessitat de tenir un eix específic de mobilitat per la zona de Maria Cristina i Montjuïc i es respon que es treballaria en el pla de mobilitat.

- Un veí diu que és cert que no hi ha espais al barri però recorda que fins fa poc hi havia un espai privat i gratuït tipus biblioteca al Caixafòrum que es va tancar. Demana si des del Districte es pot fer alguna gestió tenint en compte el dèficit d'espai. Com que a l'estiu hi ha veïns/es que es queixen de sorolls es podria demanar com a contraprestació que obrin aquest espai habilitat que ara està tancat, ja que l'Ajuntament pot fer un punt de pressió. Es respon que es recull per veure com es pot tractar, ja que és una entitat privada, però no com a contraprestació.
- Una veïna afegeix que al Caixafòrum sí fan soroll. Destaca també la contaminació estètica dels cables que pengen de les façanes de les cases, degut al que fan les empreses de telefonia, i la contaminació acústica del barri que és molt greu: Fonts, Poble Espanyol, curses, etc.

## **5. Activitats productores de contaminació acústica**

Albert Deusedes explica que el soroll no és un problema nou i se n'ha parlat moltes vegades, també a la Comissió de seguiment del passat 26 de juny, on es va decidir posar-ho a l'ordre del dia d'avui degut al grau de molèstia que pateixen els veïns/es, que s'agreuja a l'estiu. El dia 29 el Districte es va reunir amb el Poble Espanyol i se'ls hi va exposar el problema. Els representants del Poble Espanyol es van mostrar sorpresos perquè que no eren conscients del grau de molèstia generat i van tenir una predisposició molt bona per millorar, ja que un dels seus objectius és relacionar-se i col·laborar el màxim possible amb el barri i per tant es va arribar a un cert acord i un proposta, tot i que insuficient. Les molèsties són més que evidents però el Districte ja ha fet unes gestions prèvies en aquest calendari estival, encarregant-se de que hi hagi menys activitats que les que el Poble Espanyol volia. Es va proposar fer una Taula entre el Poble Espanyol i els veïns/es a partir del setembre, però fins aleshores es proposa col·locar de la forma més ràpida possible sonòmetres en continu als habitatges dels veïns/es més afectats. Això no solucionarà el soroll però permetrà obrir expedients.

Per tant es proposa: la instal·lació de sonòmetres als habitatges, la creació d'una Taula al setembre amb el Poble Espanyol, el Districte i els veïns/es i estar a sobre les activitat del Poble Espanyol, siguin pròpies o no. A continuació s'obre un torn de paraules:

- Una veïna diu que hi ha gent que surt del Poble Espanyol i es posen davant les cases a fer botellon, utilitzant també el parc de jocs infantils, i la GUB no ve. Al jardí no s'hi pot anar amb una criatura petita. Afegeix que porten més de 30 anys amb sorolls.
- Francisca Bautista creu que com a polítics ho haurien de resoldre amb les seves pròpies propostes, ja que l'Ajuntament té una normativa de soroll que mai fa complir. Hi ha problemes a les fonts, cotxes, incivisme, autoescoles i no es fa complir la pròpia normativa.
- Crispí diu que no només hi ha soroll al Poble Espanyol, hi ha altres llocs amb espectacles, curses, etc. Es presenta un llistat de festes indicant que els divendres són fins les 12, el dissabtes fins les 03 (i als matins assagen), i s'afegeix que el Sonar no es va fer però va ser el pitjor dia a Terrazza. Està d'acord en que les normes estan per complir-se. A més al C. Sant fructuós hi ha molt incivisme i inseguretat i la GUB no ve. Està d'acord en col·laborar amb sonòmetres però si els resultats són dolents cal tancar-ho ja i demana que un cop es troben solucions siguin per sempre.





- Carles Rodríguez comenta que hi ha una normativa de clubs, un cos que fa complir les normatives que és la GUB i una autoritat que diu què s'ha de fer i què no, que és l'Ajuntament. Porten anys tractant aquest tema però es fa molt poc. Ara que el govern ha tingut la valentia en fer una aturada demana que faci alguna cosa més que una taula i un protocol d'actuació, ja que per moltes reunions que es facin no s'arreglarà sinó s'aplica la normativa actual vigent. Una veïna afegeix que es té bona intenció però s'està repetint el que va passar fa anys, molt interès però els problemes continuen.
- Ignacio Irazoqui recorda que en la Comissió de seguiment es va debatre el tema amb la reflexió conjunta que era necessari començar a aplicar la normativa vigent. Va preguntar si hi havia algun problema econòmic per incrementar l'activitat inspectora en aquest tema, ja que és la única solució, i creu que no és possible que la utilització abusiva de l'espai públic sigui per beneficis d'una activitat comercial a costa dels veïns/es. Proposa ja incrementar l'activitat inspectora i començar a sancionar.
- Crispí afegeix que per ajudar que hi hagi menys batibull caldria distribuir les festes a altres barris.

Seguidament la Regidora respon que el Poble Espanyol té una concessió de 25 anys i per tant ara l'objectiu és reduir l'activitat. És cert que és un espai amb condicions que permeten i faciliten que s'hi celebrin actes de ciutat i la Taula de ciutat dels grans esdeveniments ja té des de fa mesos la visió d'intentar revertir-ho. No es pot fer de cop però lentament Montjuïc no serà l'espai perquè hi vagin totes les activitats.

Es vol exercir d'institució inspectora, però per fer inspecció cal fer sonometries per objectivar el soroll i posar-se durs amb l'ordenança, tot i les seves limitacions ja que els marcs reguladors són limitats. Xavier Farré afegeix que no hi ha activitat que es faci sense un informe d'impacte acústic, en el marc de la normativa, que fixa i limita els topalls màxims i l'impacte generat. Hi ha vigilància i seguiment de l'impacte en tots els actes i totes les activitat que es fan a Maria Cristina i les Fonts tenen informe.

- Un veí informa que durant una festa es va tancar l'escala automàtica i va haver de tornar enrere fins a Plaça Espanya, i hi ha un esdeveniment programat pel 09 de juliol. Xavier Farré respon que el seu compromís és que Maria Cristina no es talli mai.
- Carles Rodríguez demana que per ser efectius a la propera reunió es porti el nombre d'actes d'infracció que s'han aixecat per qüestions de so en el barri.
- Una veïna informa que durant el Sonar van fer una sonometria a casa seva del C. Dàlia i el resultat va ser de 0,35. Al Poble Espanyol li van dir que per contracte es permet fins a 0,50 i Xavier Farré respon que no, és fins a 0,35 dins de casa.

## **6. Informacions diverses (la Pèrgola, taula de mobilitat)**

Aquestes informacions es tracten al llarg del Consell.

## **7. Precs i preguntes**

<b>Comentari / pregunta</b>	<b>Resposta</b>
S'informa que a Can Cervera hi ha rates i s'hauria de netejar.	Es pren nota de la demanda.
Es recorda que fa temps es va demanar a l'anterior equip de govern que informessin dels talls i de l'activitat prevista, ja que encara que no es talli Maria Cristina també es poden trobar amb problemes per entrar. No han rebut informació i es proposa posar un plafó a punta i punta del barri amb les activitats de l'entorn, ja que se suposa que estan programades amb temps. Així agafarien costum de mirar-ho i es podrien planificar rutes alternatives. Es tracta de	Es pren nota de la demanda.



---

buscar mecanismes de comunicació al barri sobre les activitat que es preveu. Jordi Tarradell recorda la proposta de posar una pantalla informativa, per exemple a la Pèrgola.

---

Carles Rodríguez recorda a la Regidora que en la darrera reunió va sortir el tema de fer una tallada dels veïns/es pel tema del soroll.

Es respon que se'n té constància.

---

Elisabeth Ventura proposa que igual que es fa per la Comissió de seguiment i la Taula de mobilitat, s'envii també a les persones assistents del Consell aquesta informació. Lo ideal seria fer un cartell sobre activitat al Districte i enviar-ho, fer xarxa entre tots/es per buscar una solució.

Es pren nota de la proposta.

---

Una veïna els agraeix perquè una petició feta fa temps al final s'ha aconseguit: el mirall de la cruïlla entre el C. Chopin i Fontflorida. De totes maneres de can Cervera creixen les herbes i no es veu.

Xavier Farré ho agraeix i està d'acord en que s'ha fet un esforç, perquè no és política de la GUB i Mobilitat posar miralls.

---

Jordi Roca explica que es va fer una reunió al novembre per parlar per 2a vegada del tema de les bicicletes i el problema no es soluciona: bicis, motos, patinets, skates, etc. passen per la vorera i contra direcció. L'Ajuntament ha gastat molt en fer una Av. Paral·lel nova amb el carril bici al centre però els ciclistes no respecten les senyals. Proposa posar una assegurança obligatòria de responsabilitat civil a les bicis, donar la potestat als treballadors/es per posar sancions i posar senyals a la vorera conforme estan prohibides. Afegeix també el tema d'excrements de gossos, la Pèrgola i el soroll.

Xavier Farré respon que els ciclistes tenen la mateixa obligació encara que no tinguin assegurança i que no es pot donar potestat als treballadors/es laborals, ells només registren les incidències però les sancions només les pot posar funcionariat públic. La casuística és molt extensa però queda clara la seva petició.

---

Carles Rodríguez comenta que a la Plaça Puig i Cadafalch continuen aparcant-hi cotxes.

Es respon que s'ha pres nota.

---

Es comenta que en el mur que va de l'Escola Olímpada fins a dalt hi estan fent un forat cada cop més gran i els totxos estan al carrer.

Es respon que el tècnic de barri en pren nota.

---

Com a Associació del veïns del Turó volen agrair la feina feta a Conseller Domingo i la seva predisposició i també la de la Regidora. Volen saber com funcionarà la Taula de seguiment i si es podrà confluïr dins d'aquesta legislatura, perquè es va parlar d'un pressupost per destinar a la zona en general. Proposen que allà es facin equipaments i sabent que és una zona problemàtica demanen que es faci alguna cosa per no perjudicar als veïns/es.

Es respon que ara s'està elaborant una proposta de full de ruta de treball i d'objectius per aquesta àrea perquè quedi clar i poder debatre cap a on es va, com es farà i en quin temps. En la Taula de treball s'analitzaran les dificultats i tota la informació. La idea és fer-ho en aquesta legislatura i en breu es debatrà la composició de la taula per la millora i dignificació de l'espai i l'actualització del PERI. Els 50.000€ esmentats són per l'esplai en particular i una part està adjudicada per expropiacions. En la taula s'entrarà en detall.

---

S'agraeix que s'hagi tancat la font, una problemàtica de fa molts anys perquè és utilitzada per rentar cotxes i és un focus de guerres d'aigua, de brutícia i d'ús inadequat.

---

S'agraeix l'assistència i sense més comentaris es dona per finalitzada la sessió.